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Zápis č. 14 

ze zasedání Výboru pro výchovu, vzd ělávání a 
zaměstnanost 

Zastupitelstva Olomouckého kraje 

ze dne 11. 4. 2011   

 

Přítomni: Nep řítomni: 

Prof. PhDr. František Mezihorák, CSc., 
Dr.h.c. 

 

Ing. Milena Novotná Omluveni: 

Mgr. Pavel Krákora Mgr. Petr Flajšar 

Ing. Rudolf Raška Ing. Eva Stachová 

Mgr. Miroslav Gajdůšek, MBA  

Mgr. Václav Hušek  

Bc. Vladimír Urbánek, Dis.  

PaedDr. Karel Crhonek Hosté: 

Ing. Miroslav Kutý Ing. Pavel Sekanina, náměstek hejtmana 

Mgr. Soňa Vodáková  

Prof. PhDr. Helena Grecmanová, Ph.D.  

Ing. Michal Šmucr  

Mgr. Jaroslav Fidrmuc  

Mgr. Petr Procházka  

Mgr. Eva Pavličíková  

RNDr. Evžen Mayer  

Jiří Šafář  

Program: 

1. Zahájení 
2. Program, kontrola plnění usnesení 
3. Informace České školní inspekce (Mgr. Zedková, ředitelka Olomouckého 

inspektorátu ČŠI) 
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4. Rozpočet přímých nákladů školských příspěvkových organizací na rok 2011  
5. Informace o plnění Programového prohlášení Rady Olomouckého kraje  
6. Školský rejstřík 
7. Talent Olomouckého kraje 
8. Zřizovací listiny školských příspěvkových organizací, zřízení Školní jídelny Olomouc 

– Hejčín, příspěvkové organizace 
9. Složení školských rad při školách zřizovaných Olomouckým krajem 
10. Různé 
11. Usnesení, závěr 

Zápis: 

1. Program, kontrola pln ění usnesení 

Výbor jednomyslně schválil navržený program.  

Výbor vzal bez připomínek na vědomí informaci o plnění usnesení z minulého 
výboru. 

2. Informace České školní inspekce (Mgr. Zedková, ředitelka Olomouckého 
inspektorátu ČŠI) 
 

Ředitelka Olomouckého inspektorátu České školní inspekce informovala přítomné o 
postavení, kompetencích a úkolech ČŠI. Na podnět náměstka hejtmana Ing. 
Sekaniny OŠMT zašle Mgr. Zedkové výsledky úrovně vzdělání žáků kraje zjišťované 
na základě PISA testů. 

Mgr. Zedková uplatnila námět do Dlouhodobého záměru vzdělávání v Olomouckém 
kraji, a to posílit vzdělanost pedagogů v oblasti ICT, jazyků a didaktiky na středních 
odborných školách. 

Výbor vzal informaci na vědomí. 

 

3. Rozpočet přímých náklad ů školských p říspěvkových organizací na rok 2011  
 

Komentář podal Mgr. Gajdůšek, MBA.  Členové výboru vznesli požadavek, aby do 
budoucna bylo v materiálu uváděno porovnání výše přímých nákladů s minulým 
kalendářním rokem. 

Výbor doporučil Zastupitelstvu Olomouckého kraje vzít informaci na vědomí. 

 

4. Informace o pln ění Programového prohlášení Rady Olomouckého kraje 

Členové výboru byli seznámeni s plněním Programového prohlášení Rady 
Olomouckého kraje. Po diskuzi konstatovali, že Programového prohlášení Rady 
Olomouckého kraje je v oblasti školství, vzdělávání, sportu a volného času úspěšně 
plněno. 

 

5. Školský rejst řík 

 V rámci tohoto bodu programu byly projednány žádosti škol a školských zařízení o 
změny ve školském rejstříku. 
  
Výbor po diskuzi doporučil žádosti k vyřízení dle Přílohy č. 1 zápisu.  
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6. Talent Olomouckého kraje 

Členové výboru byli seznámeni s návrhem Pravidel pro ocenění Talent 
Olomouckého kraje 2011. Byli upozorněni, že nově lze podat rovněž nominaci na 
tzv. mimořádné ocenění. Tuto nominaci lze podat pouze v případě mimořádného 
úspěchu (např. výjimečný umělecký počin, vynikající mezinárodní reprezentace 
apod.) v libovolném odvětví, které nelze zahrnout do ostatních kategorií na 
základě hodnocení ve stanovených soutěžích.  

 

 Výbor doporučil Pravidla ke schválení. 

  

7. Zřizovací listiny školských p říspěvkových organizací, z řízení Školní jídelny  
Olomouc – Hej čín, příspěvkové organizace 

Výbor projednal návrh zřizovacích listin školských příspěvkových organizací 
zřizovaných Olomouckým krajem a doporučil jejich schválení. 

 

8. Složení školských rad p ři školách z řizovaných Olomouckým krajem 
  

Výbor projednal složení školských rad při Gymnáziu J. Blahoslava  a Střední 
pedagogické škole Přerov a při Gymnáziu Jeseník. 

Výbor doporučil složení školských rad schválit. 

 

9. Různé  

V rámci tohoto bodu byly projednány žádosti škol o navýšení počtu otevíraných 
tříd pro školní rok 2011/12, a to: 

a) žádost Střední zdravotnické školy a Vyšší odborné školy zdravotnické 
Emanuela  Pöttinga, Olomouc, Pöttingova 2.  

Ředitelka školy Mgr. I. Burdová požádala dne 30. 3. 2011 o změnu ve struktuře 
výkonů školy pro školní rok 2011/12, a to o navýšení počtu tříd čtyřletého 
maturitního oboru 53-41-M/01 zdravotnický asistent  ze dvou na tři.  

Žádost vychází jak z vysokého počtu přihlášených uchazečů o studium – bylo 
odevzdáno 232 přihlášek, tak z vysoké kvality uchazečů.  Studijní průměr 
uchazeče na  90. místě činí 1,50, na  120. místě 1, 60 a na 150. místě 1,80.  

Žádost o změnu ve struktuře výkonů je podpořena stanoviskem Úřadu práce 
v Olomouci, který  uvedl, že v evidenci uchazečů o zaměstnání není evidován 
žádný absolvent výše uvedeného oboru.  

b) žádost  PaedDr. J. Michala, ředitele  VOŠ a SPŠ elektrotechnické, Olomouc, 
Božetěchova 3, ze dne 5. 4. 2011 o změnu ve struktuře výkonů školy pro školní 
rok 2011/12, a to o navýšení počtu tříd čtyřletého maturitního oboru vzd ělání 26-
41-M/01 Elektrotechnika  ze dvou na tři.  

Žádost vychází jak z vysokého počtu přihlášených uchazečů o studium – bylo 
odevzdáno 212 přihlášek, tak z vysoké kvality uchazečů. Kritéria pro přijetí ke 
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vzdělávání splňuje 156 uchazečů.  

Žádost o změnu ve struktuře výkonů je podpořena stanovisky Úřadu práce 
v Olomouci a Okresní hospodářské komory Olomouc, ve kterých se uvádí, že 
uplatnitelnost absolventů je díky technickému odbornému zaměření oboru 
vzdělání Elektrotechnika velká a jejich praktické dovednosti korespondují 
s požadavky trhu práce.     

 Po diskuzi výbor obě žádosti o navýšení počtu tříd nedoporučil. 

 

 

Další zasedání výboru: 6. 6. 2011 ve 13:00 hodin v budov ě KÚ Olomouckého kraje, 
zasedací místnost č. 320. 

 

 

 

V Olomouci dne 15. 4. 2011  

 

 

 

            ………………………………. 
Prof. PhDr. František Mezihorák, 

CSc., Dr.h.c.  
předseda výboru 

 

 

Přílohy:  Prezenční listina  

Školský rejstřík 

Navýšení počtu tříd 

Zřizovací listiny školských PO 

Složení školských rad 
 


